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Auf der Basis heuristischer Überlegungen zu Generationalität als Dimension politischer Artikulation jugendkulturell
konturierten Klimaprotests fokussiert der Beitrag relationale Aushandlungsprozesse von generationaler
Verantwortung auf digitalen Plattformen. Entlang der rekonstruktiven Analyse eines TikTok-Videos von Fridays for
Future wird die Komplexität der Kategorie Generation im Kontext digitaler Strukturierungen und jugendkultureller
Praxen erörtert.

Based on heuristic considerations of generationality as a dimension of political articulation of youth-culturally
contoured climate protest, the article focuses on relational negotiation processes of generational responsibility on
digital platforms. Along the reconstructive analysis of a TikTok video by Fridays for Future, the complexity of the
category generation is discussed in the context of digital structurations and youth cultural practices.
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